
S e c u r i t i e s  W i t h d r a w a l  F o r m 证券提取表格  

To: 

致: 

Sunfund Securities Limited 东皓证券有限公司 

18th Floor, Hip Shing Hong Centre, No. 55 Des Voeux Road Central, Hong Kong  

香港中环德辅道中 55号协成行中心 18楼 

Settlement Department 交收部收        Fax 传真: (852) 2292 5555 

Account No.帐户号码  

Account Name  

 账户名称  

Attn: Date 日期:  

 

Stock 
Code 

股票编号 

Stock Name 

股票名称 

Stock 
Quantity 

股票数量 

No. of Tr. 
Deed 

过户纸张数 

Odd 
Lot 

碎股 

CCASS Log Wtdl Order 
No./Wtdl Order No. 

CCASS 输入编号/提货

编号 

Lot 

手数 

Withdrawl 
Fee 

提货费用 

        

        

        

        

        

Authorisation for Collection of the above share certificates 领取股票之授权 

 
I/We hereby authorize a third person        (Identification Document No:           ) 
to collect the securities (the above-mentioned proper Identification Document must be presented upon collection.)  I/We must bear solely 
(and must not make any claim against your Company or employee for) any risks and losses in respect of this authorisation for collection of 
share certificates by third party. 
本人/吾等谨此授权第三者         (身份证明文件号码:            ) 

代为领取股票(领取时须出示上述之有效身份证明文件)。本人/吾等须完全承担并绝对不会向贵公司或其员工追讨就此授权第三者领取

股票之任何风险及损失。 

# If no third party collection authorisation is given, the account holder shall come to collect the share certificates in person. 
# 如无给予第三者领取股票之授权，账户持有人须亲身前往领取股票。 

1. The request of splitting securities into customized quantities is not guaranteed. 
本公司概不保证客户之分拆申请可获全数接纳，获接纳之申请可能为多张不同面额之股票。 

2. If the securities are not collected within six working days, they will be deposited back into your account. Uncollected withdrawal fee will 
be debited from the account. 
客户如在股票提出 6 个工作日内并未能提取，相关股票将存回客户证券户口，并扣除所需提货费。 

3. To receive entitlements such as dividends, bonus issues and etc., you must go to the designated registrar and re-register the securities in 
your own name(s) as early as possible. 
客户须尽早前往过户处，以本身名义登记已提取之股票，以收取股息和红股派送等权益。 

4. Copy of identification document of the account holder and this original Form must be provided when collecting the securities. 
领取股票时必须提供户口持有人之身份证明文件副本及本表格之正本。 

 
Client’s Signature(s)  
客户签署 

with Chop 
(if applicable) 
连公司章(如适用) : 

  
 
 
Date 
日期: 

 

 

To 致:  Sunfund Securities Limited 东皓证券有限公司 

I/We hereby confirm receipt of the share certificates for all the above-named stock from Sunfund Securities Limited. 
本人/吾等确认已收妥由东皓证券有限公司交来上述之全部股票。 

 
 

Recipient’s Signature 
收取股票人签署 : 

 Date of collection 
收取股票日期 : 

 

 

For official use only 内部专用 CCASS ref.  Sunfund ref:  

Signature verified Credit Dept. CCASS input BO Record updated Record checked Collector ID checked 

 
 
 

     

 


